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صفحه رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز: 

مسئولیت پذیری اجتماعی بستر شکل گیری شهری با شهروندان فرهنگ مدار است
رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز از استقرار واحد سیار انتقال 
برای  سازمان  این  پاکبانان  و  کارکنان  همراهی  و  سازمان  این  در  خون 
ترویج فرهنگ نوع دوستی، کمک به هم نوعان و تقویت احساس مسئولیت 

اجتماعی با انجام امر پسندیده اهدا خون خبر داد.
شهروندی  آموزش  و  ارتباطات  امور  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
این  اعلام  با  اله خوشبخت  روح  شیراز،  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان 
و  ترویج  در جهت  همواره  پسماند  مدیریت  سازمان  کرد:  خاطرنشان  خبر 
تاکید  با  است.خوشبخت  برداشته  گام  جامعه  در  مؤثر  امور  فرهنگ سازی 

شهروندان  با  شهری  شکل گیری  بستر  اجتماعی  مسئولیت پذیری  اینکه  بر 
به  که  همنوعانی  با  همراهی  و  خون  اهدا  شد:  یادآور  است،  مدار  فرهنگ 
بیماری های مختلفی مبتلا هستند و برای ادامه زندگی به خون و فرآورده های 
خونی نیاز دارند از مصادیق مسئولیت پذیری اجتماعی است که باید در جامعه 
ترویج شود. رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز ضمن تقدیر از 
کارکنان و پاکبانانی که با اهدا خون خود در مسیر ترویج این فرهنگ انسان 
دوستانه گام برمی دارند ابراز امیدواری کرد شاهد تقویت روحیه همدلی و 

همراهی در زمینه های مختلف میان مردم عزیز شهرمان شیراز باشیم.

نماینده شیراز و زرقان و عضو کمیسیون تلفیق بودجه خبر داد؛

توافق اولیه برای احداث آزادراه 
شیراز- بوشهر 

در نشست مشترک استاندار فارس با اعضای هیئت دولت مطرح شد؛

استاندار فارس در نشست مشترک اعضای هیئت دولت با استانداران 
سراسر کشور شش پیشنهاد ارائه کرد.

بین الملل  امور  و  از روابط عمومی  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
استانداری فارس محمد هادی ایمانیه در سفر یک روزه به تهران ضمن 
شرکت در نشست مشترک اعضای هیئت دولت با استانداران سراسر 
کشور و ارائه موضوعات مد نظر، دیدارهای جداگانه ای نیز با سایر 

مسئولان کشوری داشت.
استاندار فارس در این جلسه ضمن تشکر از احداث و تکمیل شش 
قطعه آزادراه شیراز اصفهان خواستار تزریق اعتبار برای تکمیل قطعه 
هفتم این آزادراه شد و بر ضرورت تسریع در آغاز عملیات اجرایی 

آزادراه شیراز به بوشهر سخن گفت.
وی در ادامه از ایجاد خط دوم آبرسانی از سد درودزن به شیراز تقدیر 
کرد و خواستار اجرای مصوبه سفر دوم رئیس جمهور به استان فارس 

مبنی بر اجرای خط سوم آبرسانی به شهر شیراز شد.
نماینده عالی دولت در فارس از اقدامات وزیر جهاد کشاورزی نیز 
قدردانی کرد و گفت: در بحث ارائه نهاده ها بویژه به عشایر و دریافت 
اقدامات موثری صورت پذیرفته  از تحویل  هزینه آن شش ماه پس 
و فرصت مناسبی ایجاد کرده است که می خواهیم این اقدام ارزشمند 

استمرار داشته باشد.
چهارمین موضوعی که استاندار فارس در این جلسه به آن اشاره کرد، 
مطالبات صنایع استان از دولت و همچنین بدهی ایشان به دولت بود؛ 
وی در این زمینه گفت: با توجه به اینکه مطالباتی که صنایع استان از 
دولت دارند در مقایسه با بدهی به دولت بیشتر است پیشنهاد می کنم 
مصوب شود صاحبان صنایع، بدهی های خود را با مطالبات از دولت 

تهاتر کنند.
 ایمانیه همچنین خواستار موافقت هیئت دولت با برگشت مازاد درآمد 
از ۸ جلسه ای که هیئت  داد:  پیشنهاد  استان شد و  به همان  استان ها 
دولت در هر ماه دارد یکی را به دیدار استانداران بصورت تک تک 
با وزرا اختصاص دهند تا استانداران بتوانند موضوعات و مسائل استان 

خود را با وزرا مطرح کنند.
 استاندار فارس نیز به وزارت جهاد کشاورزی رفت و با معاون باغبانی 
وزارت جهاد کشاورزی و رئیس سازمان منابع طبیعی و جنگلداری 

کشور دیدار کرد.
در این دیدار توافق شد وزارت جهاد کشاورزی اعتبار ویژه ای برای 
این دیدار همچنین  احداث آبخیزداری در فارس اختصاص دهد. در 
احداث  اعتبار  از  بخشی  شرایط،  واجد  زمین های  تهاتر  با  شد  مقرر 

آبخیزداری در استان تأمین شود.
سرمایه  به  شد،  گذاشته  بحث  به  دیدار  این  در  که  دیگری  موضوع 
مرکز  احداث  و  گلخانه  ایجاد  در  کشاورزی  جهاد  وزارت  گذاری 
در  بویژه  مرکبات  بتوان  تا  داشت  اختصاص  فارس  در  نژاد  اصلاح 

شهرستان های جهرم، داراب و خفر با مصرف آب کمتر تولید شود.
نماینده عالی دولت در فارس دیداری هم با رئیس هلدینگ پارسیان 
وزارت دفاع داشت و در این دیدار ضمن دعوت از ایشان برای سفر 
پالایشگاه  این  دوم  فاز  احداث  و  شیراز  پالایشگاه  توسعه  شیراز،  به 
به  با توجه  امیدواری کرد  ابراز  نظر گذاشت و  تبادل  به بحث و  را 
موافقت وزیر نفت برای این اقدام مهم، با همکاری دوطرفه فاز دوم 

این پالایشگاه ایجاد شود.
 توسعه پتروشیمی مرودشت و احداث خط تولید محصول جدید در 
این پتروشیمی، همچنین احداث شهرک های پایین دستی پتروشیمی 
وزارت  پارسیان  هلدینگ  رئیس  با  ایمانیه  که  بود  دیگری  موضوع 

نفت بررسی کرد.
گروه  سه  با  دیدار  به  تهران  به  فارس  استاندار  سفر  چهارم  بخش 
فضای  ایجاد  جداگانه  دیدارهای  این  در  شد؛  سپری  سرمایه گذار 
شرکت  و  هوایی  خط  ایجاد  شیراز،  شهر  در  جامع  گردشگری 
هواپیمایی متعلق به استان فارس و همچنین ایجاد فضای گردشگری 

در تخت جمشید بررسی و تصمیم های لازم اتخاذ شد.

شهردار شیراز اعلام کرد؛

نمایشگاه گردشگری فرصتی طلایی برای 
نمایش توانمندی های شهر و شهرداری 

در شهرداری منطقه شش شیراز بررسی شد؛

عملکرد  بررسی  و  ساماندهی  بهتر  رسانی  خدمت  راستای  در 
بازارچه های سطح منطقه شش و ارتقای سطح کیفی بازارچه ها مورد 

بررسی قرار گرفت. 
منطقه  روابط عمومی شهرداری  از  نقل  به  طلوع  به گزارش روزنامه 
شش شیراز در راستایی ساماندهی و بررسی عملکرد بازارچه های سطح 
منطقه شش و ارتقای سطح کیفی بازارچه ها در راستای خدمت رسانی 
با حضور  مسعود زارعی  منطقه  جلسه ای   اهالی و ساکنان  به  بهتر 

رئیس کمیسیون سلامت و محیط زیست شورا و ناظر در سطح منطقه، 
مسعود قادری شهردار منطقه و معاونان منطقه، رئیس سازمان میادین 
و ساماندهی مشاغل نماینده اداره املاک شهرداری و یاوران شورای 

منطقه  برگزار شد.
یکی از دستورکارهای این جلسه بررسی زمین های موجود در سطح 
منطقه جهت ساخت بازارچه ثابت با توجه به مصوبات شورای اسلامی 

شهر بود که تبادل نظر در این خصوص صورت گرفت.

معاون آموزش و مشارکت های مردمی سازمان حفاظت 

از محیط زیست در استان فارس مطرح کرد؛

راه اندازی بیش از 2 هزار خانه محیط زیست 
در کشور 
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نماینده ولی فقیه در فارس در جلسه شورای مدیران شهرداری شیراز مطرح کرد؛

 افزایش و تحقق بودجه شهرداری شیراز نشان از تلاش جهادی و شبانه روزی دارد

نماینده ولی فقیه در فارس و امام جمعه شیراز با بیان اینکه در هر گوشه 
شهر، شهرداری در حال تلاش است، گفت: تعدد پروژه ها در شیراز 

نشانه عدالت در سطح شهر است.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهرداری  مدیران  شورای  جلسه  در  دژکام  لطف الله  آیت الله  شیراز، 
شیراز ضمن تقدیر از شورای اسلامی شهر و شهرداری این کلان شهر 
بابت تلاش های مشهود در سطح شهر، اظهار کرد: در هر گوشه شهر، 

شهرداری در حال تلاش است.
افزایش قابل توجهی که  با  افزود: تحقق بودجه شهرداری شیراز  وی 
طی دو سال گذشته تاکنون داشته نشان از تلاش جهادی و شبانه روزی 

این مجموعه دارد.
امام  جمعه شیراز با بیان اینکه اثر مطلوب فعالیت ها در تداوم و استمرار 
برنامه ریزی صحیح،  باید  اقدامات عمرانی  آنهاست، گفت: در زمینه 

معقول و متعارف انجام شود.
و  امکانات  با  نیز  پروژه ها  تعریف  کرد:  تصریح  دژکام  آیت الله 

اعتبارات موجود باشد.
نشانه عدالت در  را  تعدد پروژه ها در کلان شهر شیراز  وی همچنین 
سطح شهر ذکر و عنوان کرد: در سطح ملی نیز تلاش دولت مبنی بر 

تعریف پروژه متناسب با میزان دارایی است.
کار  تصریح کرد:  پایان سخنان خود  در  فارس  در  ولی فقیه  نماینده 
خوب نزد خداوند ضایع نمی شود و این نقطه برتری فرهنگ ما نسبت 

به تمدن اروپایی است.
بزرگ  حرکت  یک  شیراز  شهرداری  برابری   ۴ بودجه  *تحقق 

انقلابی است
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز  نیز گفت: تحقق بودجه ۴ برابری 
شهرداری این کلان شهر را نسبت به دوره گذشته یک حرکت بزرگ 
انقلابی دانست. ابراهیم حسینی اظهار کرد: حضور نماینده ولی فقیه در 

فارس را در این دستگاه خدمات رسان به فال نیک می گیریم.
وی خاطرنشان کرد: در ادوار مختلف شورا و شهرداری تلاش هایی 
انجام شده اما یک ویژگی که در دوره ششم شورا وجود داشته این 
است که تلاش شده تا نگاه همه جانبه ای به بخش های مختلف ایجاد 
شهر  جای  همه  در  گسترده  صورت  به  فعالیت ها  اینکه  هم  و  شود 
اجرایی شوند و همچنین تلاش شده تا رفتارهای شوراییان و مدیریت 
شهری سیاسی نباشد و مردم را فارغ از گرایش های سیاسی به عنوان 

سرمایه های نظام ببینیم.
برابری   ۴ بودجه  تحقق  همچنین  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 

شهرداری شیراز نسبت به دوره گذشته را یک حرکت بزرگ انقلابی 
ذکر و عنوان کرد: علاوه بر این بالغ بر ۱۵ هزار میلیارد تومان نیز 
بودجه تعریف شده در بخش سرمایه گذاری جذب شده که حرکت 
بزرگ و ارزشمندی بوده است. در واقع به معنای واقعی شیراز به یک 

کارگاه بزرگ عمرانی تبدیل شده است.
حسینی با تاکید بر این موضوع که تلاش کرده ایم اولویت فرهنگی در 
مسائل را رعایت کنیم، افزود: اکنون نیز حرکت جهادی ارزشمندی 
آغاز شده که نیاز به راهنمایی و حمایت نماینده ولی فقیه به ویژه در 

بحث جهاد تبیین داریم.
بهره برداری  به  مشخص شده  زمان بندی  در  شهری  *پروژه های 

می رسند
اجرا  حال  در  پروژه  هزار  دو  از  بیش  اینکه  بیان  با  شیراز  شهردار 
هستند که حتی یکی از آن ها نیمه تعطیل هم نیست،  نیز گفت: تمامی 
پروژه ها در زمان بندی مشخص شده یا حتی زودتر از زمان موعد به 

بهره برداری می رسند.
برنامه های  در  تاکنون  گذشته  سال  کرد:  اظهار  اسدی   محمدحسن 
مختلف شهری، شاهد حضور آیت الله دژکام هستیم و نماینده ولی فقیه 
در فارس، همواره دغدغه توسعه و پیشرفت استان و تراوش امید میان 

مردم داشته اند.
به  خدمتگزاری  در  شیراز  شهرداری  ظرفیت های  که  شیراز  شهردار 
مردم شیراز؛ سومین حرم اهل بیت )ع( را برمی شمرد، تصریح کرد: 
امروز شهرداری بیش از دو هزار پروژه دارد که حتی یکی از آن ها 

نیمه تعطیل هم نیست.
وی گفت: امروز پروژه ها در زمان بندی مشخص شده یا حتی زودتر از 

زمان موعد به بهره برداری می رسند.
شهردار کلان شهر شیراز تصریح کرد: شورای اسلامی شهر و شهرداری 
دستگاه های  دیگر  با  منسجم  و  متحد  کاملًا  فضای  یک  در  امروز 

اجرایی تعامل دارند.

مدیرعامل شرکت عمران صدرا خبر داد؛

آغاز عملیات پروژه راستگرد جاده 
مرودشت - شیراز به بزرگراه شهید سلیمانی 


